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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa (nr 24)
16 października 2020 r.
Komisja Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, obradująca pod 
przewodnictwem poseł Urszuli Pasławskiej (PSL-Kukiz15), przewodniczącej 
Komisji, rozpatrzyła: 

– zmiany w składzie prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bogusława Kram, Bartosz Bąk, Anna 
Rajewska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Miłosz Szatan – asystent przewod-
niczącej Komisji.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
Otwieram posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa. 
Informuję, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane przez marszałek Sejmu na podsta-
wie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu po zasięgnięciu opinii przewodniczącej Komisji. 
Będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwia-
jących porozumiewanie się na odległość. Porządek dzisiejszego pierwszego posiedzenia 
obejmuje zmiany w prezydium Komisji. Żebyśmy mogli procedować te zmiany, poproszę 
o głosowanie celem stwierdzenia kworum. Posłowie się nie mogą połączyć? Bardzo pro-
szę o pokazanie wyniku. Głosowały 33 osoby. Stwierdzam kworum.
Przechodzimy do realizacji porządku dziennego,  tj. dokonania zmiany w składzie 

prezydium Komisji. Szanowni państwo posłowie, pan wiceprzewodniczący Komisji Śro-
dowiska Tomasz Aniśko zrezygnował z Komisji Środowiska. Mamy w związku z tym 
wakat w prezydium. Koalicja Obywatelska, która zgodnie z parytetem ma jedno miejsce 
w prezydium, zgłosiła na tę funkcję panią Urszulę Zielińską. Czy ktoś ze zgłaszających 
wnioskodawców chciałby zabrać głos? Bardzo proszę, pani Aleksandra Gajewska.

Poseł Aleksandra Gajewska (KO):
Dziękuję,  pani przewodnicząca. Tak,  chciałabym państwu przedstawić kandydaturę 
na wiceprzewodniczącą Komisji Środowiska, Zasobów Naturalnych  i Leśnictwa pani 
posłanki Urszuli Zielińskiej. Ponieważ dołączyła ona do nas, do Komisji, mogą pań-
stwo nie znać jej działalności, a myślę, że warto, żebyśmy mieli świadomość, jaką osobę 
do tego prezydium wybieramy.
Pani posłanka Zielińska jest aktywną wolontariuszką, członkinią zarządu krajowego 

partii Zieloni. Posiada  szeroką wiedzę z zakresu polityki klimatycznej,  ochrony  śro-
dowiska, ekologii. To ona jest między innymi autorką programu „Polska bez smogu” 
postulowanego przez partię Zielonych. W poprzedniej Komisji, w której działała, była 
bardzo aktywna. To była Komisja Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej. Konty-
nuuje też pracę w zakresie ekologicznym w Komisji do Spraw Energii, Klimatu i Akty-
wów Państwowych. Jej praca jest bardzo dobrze oceniana przez wyborców, mieszkań-
ców i mieszkanki Warszawy, ale również dostrzeżona przez dziennikarzy. Na przykład 
ostatni ranking „Gazety Wyborczej” bardzo dobrze to pokazał, ocenił na piątkę panią 
przewodniczącą Zielińską. 
Ja mam  okazję  znać  bardzo  dobrze  panią  przewodniczącą. Współpracuje  ze mną 

w zespole do spraw Warszawy. Znam jej ogromne zaangażowanie. Wiem, jak dużo czasu 
i energii poświęca na kwestie związane z ekologią, klimatem i ochroną środowiska. 
Jeszcze chciałam państwu powiedzieć, jakie jest wykształcenie pani poseł. Jest absol-

wentką zarządzania i marketingu Akademii Leona Koźmińskiego. Ma szesnastoletnie 
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doświadczenie pracy w międzynarodowych przedsiębiorstwach w kilku krajach europej-
skich. Jestem przekonana, że taki międzynarodowy punkt widzenia i doświadczenie, 
które zdobyła, pracując w takich placówkach, będą bardzo cenne w pracach prezydium 
Komisji, zwłaszcza że wiele projektów, którymi się zajmujemy, to są właśnie rozwiązania 
europejskie.
Tak że podsumowując, kandydatura pani posłanki Urszuli Zielińskiej  jest bardzo 

dobra. Mam nadzieję, że zostanie ona przez państwa poparta jednomyślnie, o co bardzo 
serdecznie proszę. Dziękuję za wysłuchanie.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
Bardzo dziękuję.

Poseł Urszula Zielińska (KO):
Dziękuję bardzo. Dobrze, że mam maseczkę, to nie widać, jak się czerwienię.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
Bardzo proszę, pani poseł chce zabrać głos?

Poseł Urszula Zielińska (KO):
Nie. Chciałam tylko bardzo podziękować i powiedzieć, że dzięki maseczkom nie widzą 
państwo, że jestem dosyć czerwona na twarzy po tym przedstawieniu. Tak że dziękuję 
bardzo koleżance za przedstawienie.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
Dobrze. Bardzo dziękuję. W takim razie,  jeżeli nie ma żadnych głosów z sali, poddaję 
tę propozycję pod głosowanie. 
Kto jest za przyjęciem kandydatury pani poseł Urszuli Zielińskiej na funkcję wice-

przewodniczącej Komisji Środowiska? Bardzo proszę, głosujemy. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał? Proszę o zakończenie glosowania i podanie wyników. Gratuluję. Głosowało 
35 posłów, 31 za, wstrzymało się 4 posłów. Gratuluję, pani poseł. Zapraszam na miejsce. 

Poseł Urszula Zielińska (KO):
Dziękuję bardzo serdecznie.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
W tym momencie prezydium na pięciu członków będzie liczyło trzy kobiety, co mnie oso-
biście niezwykle cieszy. Szanowni państwo, na tym kończymy porządek obrad i posiedze-
nie Komisji Środowiska. Za 20 minut zaczynamy kolejne posiedzenie w sprawie Lasów 
Państwowych.


